
Protokół Nr 323

posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 15 listopada 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1300. Posiedzenie otworzył Z-ca

PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik
oraz

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 320 oraz Nr 321 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu

koneckiego.

4. Rozpatrzenie wniosków mieszkańców Nowy Dziebałtów o uwzględnienie

w projekcie budżetu powiatu na 2024 rok wymienionych w piśmie zadań

drogowych.

5. Informacja z otwarcia ofert dotyczących postępowania o udzielenie

zamówienia publicznego na budowę i przebudowę przejść dla pieszych na

terenie powiatu koneckiego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju

Dróg.

6. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata2024

2029,
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b) przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Końskich w sprawie

uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2024 rok,

c) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2023 rok,

d) zmiany uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku

dochodów wydzielonego dla środków z Funduszu Pomocy na

2023 rok,

e) opinii projektu "Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Fałków

na lata 2024 - 2027 z perspektywą do 2031 roku",

f) powołania Komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartym

konkursie ofert pn. "Realizacja zadania publicznego w zakresie

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na

terenie powiatu koneckiego w 2024 roku" oraz przyjęciaRegulaminu

Pracy Komisji Konkursowej.

7. Przyznanie środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli.

8. Rozpatrzenie wniosków:

a) o zabezpieczenie wkładu własnego na zakup wyposażenia biblioteki

w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa - dla ZSP

Nr 3 w Końskich kwota 3 000 zł, dla SOSW w Baryczy kwota 750 zł ,

b) Redakcji portalu i telewizji lokalnej tkn24 o przedłużenie umowy z

redakcją na 2024 rok.

9. Sprawy różne:

./ informacje Rady Powiatu w sprawach: rozpatrzenia petycji

mieszkańców sołectwa Brody oraz kontroli Komisji Rewizyjnej

w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr l w Końskich.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi bądź propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego

posiedzenia.

Na wniosek Głównego Specjalisty w Wydz. Organizacji i Informatyzacji

Powiatu - Pani Moniki Równickiej Zarząd rozszerzył porządek obrad

dzisiejszego posiedzenia w pkt 8. Rozpatrzenie wniosków: o ppkt:

c) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr l w Końskich o zwiększenie

planu finansowego szkoły o kwotę 137 500 zł z przeznaczeniem na

wynagrodzenia,
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d) II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich o zwiększenie planu

finansowego szkoły o kwotę 60 000 zł z przeznaczeniem na

wynagrodzenia.

Zarząd przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokołyNr 320 oraz nr 321 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad.3
Inspektor w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Wojciech Kołodziej

przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia wysokości opłat

za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających

z obszarów wodnych położonych na terenie powiatu koneckiego. Oznajmił, że

proponowane kwoty są zgodne z obwieszczeniem ministra właściwego do spraw

finansów publicznych, ogłoszonym w "Monitorze Polskim". Poinformował, że

z uwagi na obowiązujący centralny rejestr obiektów pływających nie można

dokładnie określić ich liczby w powiecie koneckim. Przybliżona ilość to ok. SOO

szt., w tym także rowery wodne i kajaki. Zapoznał Zarząd z proponowanymi na

rok 2024 stawkami.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu

w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Ad. 4

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił wnioski mieszkańcówNowy Dziebałtówo uwzględnienie

w projekcie budżetu powiatu na 2024 rok wymienionych w piśmie zadań

drogowych. Dyrektor udzielił wyjaśnień w zakresie stanu technicznego

wnioskowanych zadań t.j.:

./ na odcinku drogi powiatowej Nr 1458 T na odcinku m. Stary Dziebałtów

nawierzchnia posiada szerokość 4,5 - 5 m w dobrym stanie technicznym,

szerokość pasa drogowego wynosi ok. 9m. Budowa chodnika zgodnie

z obowiązującymi przepisami obliguje do wykonania go w szerokości
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1,8m, dostosowanie szerokości jezdni do 6m oraz wykonanie odwodnienia.

W obecnym stanie i przy wąskim istniejącym pasie drogowym szerokości

ok. 9m, budowa chodnika wiązałaby się z wykupem gruntu od osób

prywatnych. Na wykonanie takiej inwestycji konieczne jest opracowanie

dokumentacji projektowej wraz z uzyskaniem decyzji ZRID,

./ problem zalewania drogi w obrębie szkoły i skrzyżowania w miejscowości

Nowy Dziebałtów wymaga opracowania rozwiązań projektowych, które

rozwiążą problemy z odprowadzeniem wód opadowych,

./ wyznaczenie przejścia dla pieszych przy Filii Biblioteki w Nowym

Dziebałtowie było już dwukrotnie rozpatrywane przez komisję powołaną

przez Starostę Koneckiego, obie opinie były negatywne,

./ budowa ścieżki rowerowej w ciągu drogi powiatowej Nr 1453 T na odcinku

Wincentów - Nowy Dziebałtów na odcinku ok. 1,6 km obliguje do

dostosowania szerokości jezdni do obowiązujących przepisów 5,5 - 6m,

szerokość dwukierunkowej drogi dla rowerów powinna być nie mniejsza

niż 2,5m, a drogi dla pieszych i rowerów nie mniejsza niż 3m. Konieczne

będzie również zapewnienia odwodnienia drogi poprzez przebudowę

istniejącego rowu lub zastosowanie innego sposobu odprowadzenia wód

opadowych. Na wykonanie takiej inwestycji konieczne jest opracowanie

dokumentacji projektowej.

Zarząd, biorąc pod uwagę powyższe podjął decyzję, że rozpatrzeniem

wniosku w części dotyczącej budowy chodnika w Starym Dziebałtowie, budowy

ścieżki rowerowej i rozwiązaniem problemu zalewania drogi w obrębie szkoły

w Nowym Dziebałtowie zajmie się w późniejszym terminie, w latach następnych.

W kwestii wyznaczenia przejścia dla pieszych przy Filii Biblioteki

w Nowym Dziebałtowie Zarząd uznał, że z uwagi na negatywną opinię komisji

powołanej w przedmiotowej sprawie nie widzi możliwości pozytywnego

rozpatrzenia wniosku.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, o problem zalewania

drogi w obrębie szkoły w miejscowości Nowy Dziebałtów. Podkreślił, że dobrze

byłoby na razie znaleźć chociaż doraźne rozwiązanie problemu.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że z uwagi na zaniżone pobocze wody opadowe

zalewają jedną stronę przejścia. Oznajmił, że postara się znaleźć doraźne

rozwiązanie problemu.

Ad.5

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił informację z otwarcia ofert dotyczących postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego na budowę i przebudowę przejść dla

pieszych na terenie powiatu koneckiego w ramach Rządowego Funduszu

Rozwoju Dróg. Oznajmił, że 13 listopada odbyło się otwarcie ofert i okazało się,

że kwoty wynikające z przedłożonych 14 ofert znacznie przekraczają

(w niektórych przypadkach nawet 500%) kwoty, jakie zamawiającyzabezpieczył

na realizację w/w zadań.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz nadmieniła, że trzy przej ścia

dla pieszych, przy ul. Sportowej w Końskich mogłyby zostać wykonane ponieważ

kwota, którą powiat miałby dołożyć do ich wykonania jest niewielka.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że ul. Sportowa

w Końskich kwalifikuje się do przebudowy i w związku z tym w pierwszej

kolejności należałoby wykonać przebudowę w/w drogi.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński oznajmił, że w ramach przyznanego dofinansowania z RFRD zostały

zakwalifikowane przejścia dla pieszych wraz ze strefą oddziaływania t.j.

nawierzchnią oraz chodnikiem. Pozostałby do wykonania jedynie niewielki

odcinek z drogą krajową.

Biorąc to pod uwagę Zarząd jednogłośnie postanowił wykonać w ramach

RFRD przejścia dla pieszych na ul. Sportowej w Końskich i zabezpieczyć na ten

cel brakującą kwotę 100 000 zł.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński oznajmił, że w związku z tym unieważni pozostałe 11 postępowań

i ogłosi je ponownie.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o:

1. pozostały odcinek z drogą krajową, czy możliwe jest jego wykonanie

w ramach robót dodatkowych,

2. postępy związane z wykonaniem drogi w miejscowości Jakimowice,

3. prace związane z wycinką poboczy i udrażnianiem rowów,

4. porozumienia z gminami dotyczące przejęcia zadań związanych

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych na terenie poszczególnych

gmin oraz ewentualne etapowanie według gmin postępowania

przetargowego na realizacje w/w zadania w sezonie zimowym 2023/2024.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że:

1. pozostały odcinek do drogi krajowej musi zostać wykonany ze środków

powiatu,

2. w dniu jutrzejszym zostanie podpisana umowa z wykonawcą na wykonanie

w/w drogi, w poniedziałek zostanie przekazany plac budowy,

3. prace związane z wycinką poboczy dróg oraz udrażnianie rowów

odwodnieniowych wciąż są wykonywane,

4. gminy nie są zainteresowane przejęciem zadań w zakresie zimowego

utrzymania dróg powiatowych na ich terenie, ponadto przetarg na zimowe

utrzymanie dróg w całym powiecie koneckim został rozstrzygnięty

i umowa z wykonawcą jest podpisana.

Innych uwag nie było.

Ad.6

a) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2024-2029

oraz projekt budżetu powiatu na 2024 rok. Stwierdziła, że podstawą do

wieloletniego prognozowania dochodów i wydatków budżetu są dane

z wykonania budżetu powiatu za lata 2028-2022 oraz wytyczne

Ministerstwa Finansów dotyczące założeń makroekonomicznych.

Podkreśliła, że zmieniająca się sytuacja związana z konfliktem zbrojnym

w Ukrainie, zmieniającymi się cenami na rynkach paliw, energetycznym,

inflacją, zmianami w przepisach prawnych powodują, że wieloletnie
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prognozowanie obarczone jest znacznym ryzykiem, a przyjęte założenia

mogą ulec zmianie. Omówiła kolejno wielkości prognozowanych

dochodów i wydatków budżetu. Oznajmiła, że dochody kształtowały się na

poziomie roku 2018. W 2022 roku powiat otrzymał dodatkowo kwotę

6 mln zł, podobnie w kwestii subwencji oświatowej - uzupełnienie

subwencji wynosiło 1,6 mln zł. Dochody te nie były brane pod uwagę do

analizy. Nie wzięto pod uwagę także dochodów, jakie powiat otrzymał

w ramach Funduszu Pomocy, na pomoc obywatelom Ukrainy. Podkreśliła,

że największą część dochodów stanowi subwencja ogólna, w tym część

subwencji oświatowej. Na rok 2024 subwencja oświatowa została

zaplanowana na poziomie 69 122 889 zł, czyli w kwocie o 9 mln zł więcej

niż w roku 2023. W zakresie planowanej kwoty subwencji oświatowej

uwzględniono wzrost wynagrodzeń nauczycieli, średnio o 12,3%, wzrost

zatrudnienia psychologów i pedagogów oraz wzrost odpisu na ZFŚS dla

nauczycieli. Zaznaczyła, że prognozując dochody z tytułu subwencji na

przestrzeni lat objętych prognozą wzięto pod uwagę spadek liczby uczniów

w kolejnych latach, przy czym planowana kwota roku 2025 została

skorygowana o zmniejszony nabór do klas pierwszych o ok. 420 osób.

Ostatecznie przyjęto wzrost dochodów na poziomie 3%. Podkreśliła, że

podstawowe zadania realizowane przez powiat z zakresu administracji

rządowej nie są wystarczająco dofinansowane, szczególnie w zakresie

zadań geodezji oraz Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy

w Stąporkowie. Powiat dokłada do zadań geodezyjnych ok. 1 mln zł.

Pozostałe dochody bieżące rosną o ok. 7,5%, w tym dochody z PIT i CIT.

Natomiast dochody z tytułu odpłatności za mieszkańców DPS-ów, czy

dochody Wydz. ON, dochody z tytułu opłat komunikacyjnych, środki

ochrony środowiska są przeznaczone na konkretne cele wydziałowe, lub

cele jednostek.

W zakresie wydatków na wieloletnie zadania bieżące i majątkowe to

w WPF zostały uwzględnione programy, projekty, zadania planowane do

wykonania i zaakceptowane przez Radę Powiatu.

Znaczny wzrost dochodów bieżących z tytułu subwencji oraz udziału

w podatku dochodowym od osób fizycznych pozwolił zrównoważyć

wydatki bieżące dochodami bieżącymi, jednak na przestrzeni ostatnich lat

obserwowano nieproporcjonalnie niski wzrost dochodów w stosunku do

wzrostu wydatków bieżących, co biorąc pod uwagę strukturę dochodów
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budżetu może powodować trudności ze zbilansowaniem budżetu. Taka

sytuacja wymaga działań zmierzających do ograniczenia wydatków

bieżących celem spełnienia relacji z art. 242 ustawy o finansach

publicznych. Wygospodarowanie nadwyżki na działalności bieżącej jest

niezbędnym warunkiem umożliwiającym obsługę dotychczasowego

zadłużenia a także możliwości finansowania zadań inwestycyjnych.

W kwestii przyjętych do projektu budżetu powiatu na 2024 rok

wielkości dochodów i wydatków oznajmiła, że:

ustala się dochody budżetu w wysokości 164 629 694 zł,

w tym dochody bieżące w kwocie 139076758 zł,

dochody majątkowe w kwocie 25 552936 zł

ustala się wydatki budżetu powiatu na 2024 rok w wysokości 170 407 661

zł,

w tym wydatki bieżące w kwocie 137 167799 zł,

wydatki majątkowe w kwocie 33 239 862 zł.

Ustala się deficyt budżetu powiatu na kwotę 5 777 967 zł. Deficyt zostanie

sfinansowany nadwyżką budżetową z lat ubiegłych oraz

niewykorzystanymi środkami pieniężnymi na rachunku bieżącym powiatu.

Omówiła przyjęte do projektu budżetu rezerwy:

ogólną w wysokości

celowe w łącznej wysokości

na realizację zadań z zakresu zarządzania kryzysowego

na realizację inicjatyw lokalnych

na realizację zadań z zakresu oświaty

na wynagrodzenia i pochodne

(w tym na regulacje płacowe oraz odprawy)

Omówiła planowane do realizacji wieloletnie przedsięwzięcia

majątkowe w zakresie zadań na drogach powiatowych, budowy strażnicy

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej oraz odtworzenia

dachów budynków Domu Pomocy Społecznej w Końskich i rewitalizacji

zabytkowego parku przy Domu Pomocy Społecznej w Rudzie Pilczyckiej

w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Łączne nakłady

finansowe na w/w zadania wynoszą 54 350881,50 zł.

Podsumowując powyższe stwierdziła, że największym problemem

są dopłaty powiatu do realizacji zadań oświatowych. Zaplanowane wydatki

na realizację zadań z zakresu oświaty i edukacyjnej opieki wychowawczej
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łącznie z rezerwą celową. Bez projektów, po uwzględnieniu dochodów

własnych przekraczają kwotę otrzymanej części subwencji o ok. 11 mln zł.

Na kształt budżetu ma również wpływ niski poziom finansowania z budżetu

państwa zadań zleconych z zakresu administracji rządowej. Środki

z otrzymanych dotacji celowych nie są wystarczające, a kwoty dotacji na

zadania bieżące są na porównywalnym poziomie od kilku lat.

Kalkulując poziom wydatków na 2024 rok przyjęto następujące

wielkości:

./ założono podwyżki wynagrodzeń pracowników administracj i

i obsługi związane ze wzrostem minimalnego wynagrodzenia za

pracę, w pozostałych przypadkach dokonano analizy i utworzono

rezerwę celową,

./ w większości jednostek organizacyjnych zaplanowano wzrost

wydatków bieżących na poziomie 6% (w stosunku do 30 czerwca

b.r.) w zakresie zakupu usług, energii i materiałów,

./ wydatki na Pracownicze Plany Kapitałowe w wysokości 1,5%,

./ wysokość środków na pomoc zdrowotna dla nauczycieli w kwocie

30 zł na etat.

Poinformowała, że uchwała budżetowa zawiera również

upoważnienia dla Zarządu Powiatu w zakresie finansowania zadań

bieżących oraz w zakresie realizacj i zadań związanych z pOlTIOCą

obywatelom Ukrainy.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy w związku z tym, że

w roku szkolnym 2024/2025 będzie o ok. 420 uczniów mniej , co przełoży się na

mniejszą o ok. 3 mln zł subwencję oświatową, nie należałoby zmniejszyć liczby

etatów nauczycieli? Zawnioskował, aby w związku z powyższą sytuacją

Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pani Agata

Centkowska przygotowała propozycje dotyczące redukcji liczby etatów

nauczycieli w szkołach o ok. 30 osób.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że zmniejszona

liczba uczniów przełoży się na ok. 10 oddziałów mniej, czyli mniej o ok.

25 etatów nauczycieli. Podkreśliła, że na etat nauczycielski składa się 18 godz.

dydaktycznych i etat jest znacznie droższy niż godziny ponadwymiarowe.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron stwierdził, że

w jego ocenie wniosek Członka Zarządu należy traktować jako sugestię dla

dyrektorów szkół, pod kątem podjęcia działań zmierzającychdo bilansowania się

jednostek oświatowych i przygotowania liczby etatów adekwatnej do naboru

uczniów.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały:

a) Nr 185/2023 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu

w Końskich w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2024-2029,

b) Nr 186/2023 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu

w Końskich w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Koneckiego na 2024

rok.

Zarząd przekazał projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Koneckiego na lata 2024-2029 oraz projekt budżetu Powiatu Koneckiego na 2024

rok organowi stanowiącemu.

c) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu

uchwałę Nr 187/2023 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego

na 2023 rok. Pani Skarbnik poinformowała, że proponowane zmiany

związane są z otrzymaniem dotacji na pomoc obywatelom Ukrainy

w kwocie 178 800 zł. Pozostałe zmiany wprowadzono na wnioski

kierowników jednostek i polegają na przesunięciach planowanych kwot

pomiędzy paragrafami klasyfikacji budżetowej.

d) Zarząd jednogłośnie podjął przedstawioną przez Skarbnika Powiatu 

Panią Edytę Drążkiewicz uchwałę w sprawie zmiany uchwały w sprawie

ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków z Funduszu Pomocy na 2023 rok. Pani Skarbnik poinformowała,

że zmiana dotyczy kwoty 178 800 zł z przeznaczeniem na zakwaterowanie

i wyżywienie uchodźców z Ukrainy przebywających w miejscowości

Sielpia.
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e) Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pni

Lucyna Ziętek przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii

projektu "Programu Ochrony Środowiskadla Gminy Fałków na lata 2024

- 2027 z perspektywą do 2031 roku". Oznajmiła, że program został

przygotowany przez firmę zewnętrzną, zgodnie z wytycznymi Ministra

Ochrony Środowiska i wpisuje się w Program Ochrony Środowiska

powiatu i województwa. Drobne uwagi WydziałuRO do programu zostały

omówione i uwzględnione.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę na trudny temat

gospodarki odpadami w Gminie Fałków. Nawiązał do pożarów na wysypisku

śmieci w Fałkowie. Podkreślił, że jest to dobry moment na uregulowanie w/w

sprawy.

Naczelnik Wydz. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska - Pni

Lucyna Ziętek stwierdziła, że problem wyegzekwowania usunięcia

zgromadzonych odpadów w Fałkowie przy ul. Pląskowickiej, w zakresie jaki

dotyczy gminy został uwzględnionyw przedłożonym programie.

Innych uwag nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 189/2023 w przedmiotowej

sprawie.

f) Oznajmiła, że Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia

Pani Agata Centkowska przedstawiłaprojekt uchwały Zarządu w sprawie

powołania Komisji konkursowej do opiniowania ofert w otwartym

konkursie ofert pn. "Realizacja zadania publicznego w zakresie

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej lub świadczenie

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na

terenie powiatu koneckiego w 2024 roku" oraz przyjęciaRegulaminu Pracy

Komisji Konkursowej. Wymieniła proponowany skład Komisji

konkursowej w osobach:

Zbigniew Sadorski - Przewodniczący Komisji,

Agnieszka Gwardecka - Członek Komisji,

Agata Centkowska - Członek Komisji.
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Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 190/2023 w przedmiotowej

sprawie.

Ad.7
Oznajmiła, że Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia 

Pani Agata Centkowska przedstawiła temat przyznania przez Zarząd środków na

pomoc zdrowotną dla nauczycieli. Oznajmiła, że w budżecie powiatu

zabezpieczono na ten cel kwotę 10 100 zł. Na każdy wniosek przypada średnio

ok. 30% dofinansowania. Wydział PS analizując dokumenty wziął pod uwagę

koszty leczenia oraz dochody.

Zarząd jednogłośnie przyznał środki na pomoc zdrowotną dla nauczycieli,

zgodnie z załączonym wykazem, w łącznej kwocie 10 100 zł .

Ad. 8

a) Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedstawiony przez Naczelnika Wydz.

Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Panią Agatę Centkowską

wniosek o zabezpieczenie środków z przeznaczeniem na wkład własny, na

zakup wyposażenia biblioteki w ramach Narodowego Programu Rozwoju

Czytelnictwa. Zarząd przyznał na ten cel kwotę 3 000 zł dla Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych nr 3 w Końskich oraz kwotę 750 zł dla Specjalnego

Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy.

b) Zarząd postanowił zawrzeć umowę z Redakcją portalu i telewizją lokalną

tkn24 na współpracę w zakresie udostępniania informacji samorządowej

z Powiatu Koneckiego na okres od 1.01.2024r. do 30.04.2023r., za

proponowaną stawkę 970 zł brutto miesięcznie.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiładwa wnioski:

c) Zespołu Szkół Ponadpodstawowych Nr 1 w Końskich o zwiększenie planu

finansowego szkoły o kwotę 137 500 zł z przeznaczeniem na

wynagrodzenia,
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d) II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich o zwiększenie planu

finansowego szkoły o kwotę 60 000 zł z przeznaczeniem na

wynagrodzenia.

Oznajmiła, że za wyjątkiem ZSP Nr 1, II LO w Końskich oraz SOSW

w Baryczy wnioski jednostek organizacyjnych oświaty zostały rozliczone

w zakresie wynagrodzeń, jubileuszy oraz odpraw. Rezerwa na oświatę

i edukacyjną opiekę wychowawczą została rozdysponowana. Łącznie brakuje ok.

200000 zł.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa oznajmił, że każda jednostka

powinna dysponować środkami finansowymi w granicach przyznanego planu

finansowego, natomiast planowanie powinno być realne. Stwierdził, że w jego

ocenie należy poprosić na posiedzenie Zarządu dyrektorów w/w szkół w celu

złożenia wyjaśnień.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zgodził się z przedmówcą

w kwestii planowania oraz wykonania budżetów szkół. Stwierdził, że on także

uważa, iż dyrektorzy powinni rozważnie gospodarować przyznanymi środkami

finansowymi i udzielić wyjaśnień w przedmiotowej sprawie.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

należy przyznać wnioskowanąkwotę dla II LO w Końskich, natomiast w związku

z dużą kwotą o jaką wnioskuje ZSP Nr 1 w Końskich poprosić Dyrektora

o wyjaśnienia.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przyznała, że należy

przeprowadzić rozmowy z dyrektorami szkół w zakresie tworzenia arkuszy

organizacji szkół placówek oświatowych. Podkreśliła, że godziny

ponadwymiarowe generują niższe koszty niż etaty. Biorąc pod uwagę specyfikę

oraz terminy wypłaty wynagrodzeń nauczycielom zaznaczyła, że wnioskowane

środki powinny być zabezpieczone na najbliższej sesji Rady Powiatu.

Zarząd negatywnie rozpatrzył wnioski ZSP Nr 1 w Końskich i II Liceum

Ogólnokształcącego w Końskich oraz zobowiązał dyrektorów szkół do złożenia

wyjaśnień w sprawach przekroczenia planów finansowych.
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Ad. 9

W sprawach różnych:

./ Zarząd zapoznał się z informacj ami Rady Powiatu w sprawach

rozpatrzenia petycji mieszkańców sołectwa Brody oraz kontroli Komisji

Rewizyjnej w Zespole Szkół Ponadpodstawowych nr 1 w Końskich.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 1530 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

·····················Utc···························

Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

Bl············ ···· 1············ ......

( - , .
..... " .,~ ..- ""-. e _e, =. "--: .

.. .. -- .~

14


